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ls er recenter woonwagenbeleid voor de gemeente Roosendaal dan het in2O12 vervallen

document 'Huisvestingsverordening voor standplaatsen van woonwagens'? Zo nee, waarom

niet?
Heeft Roosendaal iets gedaan met het'Beleidskader gemeentelijk woonwagen- en

standplaatsenbeleid'd.d. 2 juli 2O1B? Zoia,wat? Zo nee, waarom (nog) niet?

Wat is in Roosendaal de rol van de Stichting Woonwagenbeheer Zuid-West Nederland?

Wat is de exacte rolvan Nrlbod in Roosendaal?
Z¡n er voor de rollen van de genoemde stichting en Nijbod kosten voor Roosendaal verbonden?

Exact hoeveel locaties en plaatsen voor woonwagens hebben we in Roosendaal?

Van wie is de grond onder de woonwagens?
ls het een optie om de grond te verkopen aan de woonwagenbewoners zoals Bergen op Zoom

heeft gedaan?

Hoe groot is de wachtlijst in Roosendaal op dit moment?

Waarom lijkt de wethouder voorlopig alleen of met name te kijken naar het uitbreiden met

plekken binnen de bestaande terreinen? Waarom niet ook kijken naar nieuwe terreinen?
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.D

De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

Op 12juli201B heeft het Ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties een nieuw

beleidskader voor gemeentelijk woonwagen- en standplaatsenbeleid gepubliceerd. Het beleidskader

biedt wet- en regelgeving waar iedere gemeente en corporatie aan moet voldoen en is er op gericht

recht te doen aan de cultuur van de bewoner, de woonvorm te beschermen en voldoende zekerheden

voor de toekomst te bieden.

Enige tijd terug stond in BN DeStem dat er in Roosendaaleen lange wachtlijst voor

woonwagenbewoners is. Een delegatie van woonwagenbewoners uit Roosendaal heeft met

wethouder Theunis gesproken over de ongewenste situatie. Zoals wij vanuit de krant hebben

vernomen van de heer Theunis zouden er al diverse plannen zijn om deze situatie op te lossen, zoals

het ontwikkelen van een nieuw woonwagenkamp en het realiseren van nieuwe plekken. ln het

verleden is dit ook al toegezegd, maar voorlopig z¡n er al jarenlang geen plaatsen bijgekomen in onze

gemeente.

De delegatie woonwagenbewoners heeft inmiddels ook onze fractie bezocht en naar aanleiding

hiervan hebben wij de volgende vragen:
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Wij beantwoorden de vraag als volgt

1.ls er recenter woonwagenbeleid voor de gemeente Roosendaal dan het in 2012 vervallen document
'Huisvestingsverordening voor standplaatsen van woonwagens'? Zo nee, waarom niet?

Nee, niet specifiek voor standplaatsen van woonwagens. De gemeente had op dit beleidstenein op
dat moment geen rol meer.

2.Heeft Roosendaal iets gedaan met het 'Beleidskader gemeentelijk woonwagen- en

standplaatsenbeleid' d.d. 2 juli 2018? Zo ja, wal? Zo nee, waarom (nog) niet?

Ja. We hebben, vooruitlopend op de nieuwe woonagenda, besloten om 10 nieuwe standplaatsen te

realiseren. Daarnaast volgen we de ontwikkelingen die voortvloeien uit de circulaire van het ministerie
van BZK. Naar verwachting za er na de zomer een concretisering komen van het opgestelde
Beleidskader.

3.Wat is in Roosendaal de rol van de Stichting Woonwagenbeheer Zuid-West Nederland?

De Stichting Woonwagenbeheer Zuid-West Nederland is eigenaar van de standplaatsen en
huurwoonwagens. De Stichting beheert en onderhoudt haar objecten.

4.Wat is de exacte rol van Nijbod in Roosendaal?

Nijbod beheert de standplaatsen en huurwoonwagens in opdracht van de Stichting
Woonwagenbeheer Zuid-West Nederland.

5.Zijn er voor de rollen van de genoemde Stichting en Nijbod kosten voor Roosendaal verbonden?

Ja. ln de begroting zijn kosten opgenomen voor een bijdrage in de exploitatie van de standplaatsen
en woonwagens. De gemeente draagt bijomdat de standplaatsen en woonwagens een negatieve

exploitatie kennen.

6.Exact hoeveel locaties en standplaatsen voor woonwagens hebben we in Roosendaal?

E zijn in totaal 11 locaties met 86 standplaatsen. Onder de 11 locaties valt ook de locatie in Wouw (10

standplaatsen) die eigendom is van Alwel.

7.Van wie is de grond onder de woonwagens?

De gronden zijn van de Stichting Woonwagenzaken Zuid-West Nederland. Alwel heeft nog de locatie
Boterstraat in eigendom, maar deze wordt op korte termijn ook overgedragen aan de Stichting.

B.ls het een optie om de grond te verkopen aan de woonwagenbewoners zoals Bergen op Zoom
heeft gedaan?



Ja. Dit levert in de praktijk problemen op, dat veel banken geen hypotheek willen verstrekken.

Overigens vindt verkoop van standplaatsen zeer bepekt plaats in den lande. Ook in Bergen op Zoom

komt het beperkt voor.

9.Hoe groot is de wachtlijst in Roosendaal op dit moment?

65 personen staan er op de wachtliist.

1Q.Waarom lijkt de wethouder voorlopig alleen of met name te kijken naar het uitbreiden met plekken

binnen de bestaande terreinen? Waarom niet ook kijken naar nieuwe terreinen?

Dat komt omdat we de 10 plekken daar denken te kunnen vinden en omdat verschillende

woonwagenbewoners zelf ook hebben aangegeven dat de bestaande woonwagenlocaties een goede

optie is gelet op de familieverbanden die er ziin.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te h geïnformeerd.

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van
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4---

eester




